
ЗАПИСНИК 

са седнице Комисије за буџет и финансије 

 

Седница Комисије за буџет и финансије је одржана у среду, 28. маја  2025. године у 

14:00 часова у сали Градског већа града Ваљева. 

 

Седницу је отворио и истом председавао  Радоица Рстић, председник Комисије. 

 

Седници су присуствовали Марија Ћирић, др Добривоје Грујичић, Јелена Пејић, Ђорђе 

Гајић,  и Маријана Миливојевић. 

Седници није присуствовала Милена Јовановић. 

Поред чланова, седници су присуствовали одборници Јасминка Недељковић, Жељко 

Трифуновић и Немања Јаковљевић и известилац Виолета Павловић, руководилац 

Одељења за имовинске послове и општу управу. 

 

Записник је водила Соња Васиљевић из Одељења за послове органа града - Одсек за 

скупштинске и нормативне послове. 

Пре утврђивања дневног реда записник са претходне седнице која је одржана 05. 

марта 2025.године усвојен са 6 гласова ЗА. 

За седницу је предложен и једногласно усвојен следећи: 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 
 

1. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О ОТУЂЕЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ ИЗ 

ЈАВНЕ СВОЈИНЕ ГРАДА ВАЉЕВА И ТО КАТ. ПАРЦ. БР. 6877/1 И 18686/3 

ОБЕ КО ВАЉЕВО 
 

2. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О ПРИБАВЉАЊУ СУВЛАСНИЧКОГ 

УДЕЛА НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ 
 

3. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О ДЕОБИ КАТАСТАРСКИХ ПАРЦЕЛА 

БРОЈ 973/1, 973/2, 973/3, 973/4, 973/5 И 973/6, СВЕ КО ДИВЧИБАРЕ 
 

4. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О ОТУЂЕЊУ СУВЛАСНИЧКОГ УДЕЛА 

НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ 

 
1. 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О ОТУЂЕЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ ИЗ ЈАВНЕ 

СВОЈИНЕ ГРАДА ВАЉЕВА И ТО КАТ. ПАРЦ. БР. 6877/1 И 18686/3 ОБЕ КО 

ВАЉЕВО 

 

Виолета Павловић, руководилац Одељења за имовинске послове и општу управу 

образложила је Одлуку о отуђењу непокретности .  

 У дискусији су учествовали Жељко Трифуновић и Ђорђе Гајић. 



Комисија је са 6 гласова – једногласно предложила Скупштини града Ваљева да 

донесе ОДЛУКУ О ОТУЂЕЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ ИЗ ЈАВНЕ СВОЈИНЕ ГРАДА 

ВАЉЕВА И ТО КАТ. ПАРЦ. БР. 6877/1 И 18686/3 ОБЕ КО ВАЉЕВО 
 

2. 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О ПРИБАВЉАЊУ СУВЛАСНИЧКОГ УДЕЛА 

НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ 
 

Виолета Павловић, руководилац Одељења за имовинске послове и општу управу 

образложила је Одлуку.  Није било расправе. 
 
Комисија је са 6 гласова за - једногласно, предложила Скупштини града Ваљева да 

донесе ОДЛУКУ О ПРИБАВЉАЊУ СУВЛАСНИЧКОГ УДЕЛА НЕПОСРЕДНОМ 

ПОГОДБОМ 
 

3. 
ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О ДЕОБИ КАТАСТАРСКИХ ПАРЦЕЛА БРОЈ 

973/1, 973/2, 973/3, 973/4, 973/5 И 973/6, СВЕ КО ДИВЧИБАРЕ 
 

Виолета Павловић, руководилац Одељења за имовинске послове и општу управу 

образложила је Одлуку.   

У дискусији су учествовали Жељко Трифуновић, Ђорђе Гајић, Маријана Милојевић и 

Немања Јаковљевић. 

Комисија је са 6 гласова за - једногласно, предложила Скупштини града Ваљева да 

донесе ОДЛУКУ О ДЕОБИ КАТАСТАРСКИХ ПАРЦЕЛА БРОЈ 973/1, 973/2, 973/3, 

973/4, 973/5 И 973/6, СВЕ КО ДИВЧИБАРЕ 
 

4. 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О ОТУЂЕЊУ СУВЛАСНИЧКОГ УДЕЛА 

НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ 
 

Виолета Павловић, руководилац Одељења за имовинске послове и општу управу 

образложила је Одлуку.   

У дискусији су учествовали Жељко Трифуновић и Маријана Милојевић. 

Комисија је са 6 гласова за - једногласно, предложила Скупштини града Ваљева да 

донесе ОДЛУКУ О ОТУЂЕЊУ СУВЛАСНИЧКОГ УДЕЛА НЕПОСРЕДНОМ 

ПОГОДБОМ 
 

 

 

 ПРЕДСЕДНИК КОМИСИЈЕ  

                                                                                                             Радоица Рстић 


